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Açıköğretimde tabildot 
sistemden alakart 
sisteme geçiyoruz

Halk Dansları Topluluğumuza 
en başarılı  performans ödülü

n Anadolu Üniversitesi Halk Dansları Topluluğu İtalya’da düzenlenen 
Terceirra Uluslararası Halk Dansları Festivali’nde “En Başarılı Perfor-

mans Grubu” seçildi.                                                            5. SAYFADA

Açıköğretim’de
artık İngiltere 
bizi örnek 
almak istiyor
n Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Aydın 
Ziya Özgür 30 yıllık Açıköğretim uy-
gulamasında dönemlik kredili sistemi 
başlattıklarını ve 80’e yakın programın 
içeriklerini Türkiye’deki 180’e yakın 
üniversitede görevli 5000 öğretim 
üyesiyle çalışarak yeniden belirle-
diklerini söyledi. Özgür “Açıköğretim 
Sistemi kurulduğunda İngilizleri örnek 
aldık. Bugün geldiğimiz noktada ise 
İngiltere’deki Açık Üniversite, yaptı-
ğımız organizasyonun deneyimlerini 
kendileriyle paylaşmamızı istiyor.” 
diye konuştu.                     3. SAYFADA

Gazi 
Üniversitesi 
ile yeni bir
iş birliği
n Rektör Prof. Dr. Davut Aydın baş-
kanlığındaki Üniversitemiz heyeti, 
Gazi Üniversitesinde temaslarda 
bulundu.  Görüşmelerde Gazi Üni-
versitesi öğrencilerinin bazı dersleri 
Anadolu Üniversitesi uzaktan eğitim 
sisteminden yararlanarak almaları 
konusu ele alındı.              3. SAYFADA  

Üniversite ve 
sanayi iş birliği 
için yeni adım
n ANATEK (Anadolu Teknoloji Trans-
fer Sanayi ve Ticaret A.Ş.) ile VİNOLA 
Ankastre Mutfak Ürünleri Sanayi ve 
Ticaret AŞ arasında gerçekleştirilen 
Ar-Ge Projesi için imzalar atıldı. 
Sözleşme ile Anadolu Üniversitesinin 
Ar-Ge ve İnovasyon yoluyla ulusal ve 
uluslararası alanda rekabetçi bir ya-
pıya kavuşturulması ve üniversitede 
üretilen teknolojik bilginin ticarileşti-
rilmesi amaçlanıyor.        4. SAYFADA  

Yeni ders 
yılı heyecanla 
başlıyor

n Anadolu Üniversitesinde 2013-2014 Güz Dönemi başlıyor. Kayıt 
yenileme ve kayıt onay işlemleri 16-20 Eylül günlerinde yapılacak. 
Dersler ise 23 Eylül günü başlayacak. Tüm öğrencilerimize, perso-
nelimize ve öğretim elemanlarımıza başarılı bir ders yılı diliyoruz.

Global kampüse hoşgeldiniz!
n Üniversitemiz yeni kayıt yaptırmak için Eskişehir’e gelen 

öğrencilerini yine Kayıt Danışma Masaları ile karşıladı.   7. SAYFADA 

Gökhan AKKURT

n Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, Anadolu Üniver-
sitesi Açıköğretim Sisteminde öğrenim gören 
öğrencilerin gelecek eğitim-öğretim yılından iti-
baren seçmeli ders olanağına kavuşacaklarını 
açıkladı. 

“Anadolu Üniversitesi, 2012-2013 öğretim yı-
lında Açıköğretim Sisteminde dönemlik kredili 
sisteme geçiş sürecini başarıyla tamamladı.” di-
yen Rektör Prof. Dr. Aydın, Üniversitemiz Stratejik 
Planı çerçevesinde bir sonraki aşamada Açıköğ-
retim Sistemindeki tüm öğrencilere 2014-2015 

öğretim yılından başlayarak seçmeli ders olanağı 
sunulmasının hedeflendiğini söyledi. Bu amaçla 
Üniversitemiz öğretim üyelerine çıkarılan du-
yuruda; Açıköğretim, İktisat ve İşletme Fa-
külteleri bünyesinde yer alması düşünü-
len seçmeli ders adının, ders içeriğinin, 
hangi dönemde ve hangi programda/
programlarda okutulması gerektiği 
program çıktıları da dikkate alınarak 
11 Ekim 2013 mesai saati sonuna 
kadar “aofdekanlık@anadolu.edu.tr” 
adresine bildirilmesi istendi.

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın Yeni Bir Uygulamanın Müjdesini Verdi:

n Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, 
Açıköğretim Sisteminde artık 
“seçmeli ders” uygulamasına 
başlanacağını açıkladı.

n Aydın “2014-2015 öğretim 
yılından itibaren öğrencilere 
seçmeli ders olanağı sunmayı 
hedefl iyoruz” dedi. 

Halk Dansları Topluluğumuza 
en başarılı  performans ödülü
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n Türkiye’de caz müzik yapan kadın 
vokal sayısı çok sınırlı sayıda, sizin caz 
müzik serüveniniz nasıl başladı?

Öncelikle şunu söylemek istiyorum, 
ben kendime caz müzisyeniyim de-
miyorum ya da caz söylemeliyim diye 
bir iddiam yok. Benim derdim iyi mü-
zik yapmak. Nasıl başladığına gelecek 
olursak, Bilgi Üniversitesine girmemle 
birlikte daha çok cazla ilgilenmeye, caz 
dinlemeye başladım. Hem kendi zev-
kim o doğrultuda ilerledi hem de okul-
da Caz Vokal Performans Bölümünde 
olduğum için bu tarza daha ya-
kındım. Okulda hazırladığımız 
projeler, sunumlar, çıktığımız 
konserler hep bu doğrultuday-
dı ve böyle bir alana girmiş ol-
duk.

n Albümlerinize baktığımızda 
türkü içerikli fakat ‘’Caz İstanbul 
1-2’’ şeklinde olduğunu görüyo-
ruz bir sebebi var mı?

Ben müziği hiçbir şekilde 
kategorize etmiyorum, haya-
tım boyunca hiç etmedim et-
meyeceğim de ama albümlerin 
geneline bakıldığında tabii bir 
caz armonisi hakim. İlk albüm-
de çoğunlukla türküler olduğu 
için albüm çıktığında doğru bir 
yerde durması gerekiyordu, in-
sanları yanıltmamak adına ‘’Caz 
İstanbul’’ yazmak zorunda kaldık. 
Albüm içerisinde ‘’Kara toprak, 
Mecnunum Leylamı gördüm, Yalan 
Dünya’’ gibi türküler var. Bir halk 
müziği sever bunu alıp ‘’Ya bu ne, 
ben halk müziği albümü aldım için-
den ne çıktı’’ demesin diye bu şekilde 
yazdık. Hiç öyle sıkıntım, derdim, id-
diam yok. İyi müzik, ruhu olan müzik 
benim tek derdim. Teknik açıdan bir 
müziğin çok iyi olması ruhu olduğu 
anlamına gelmiyor. Ruh her şeyin 
önünde geliyor benim için. 

n Peki, bu müzik tarzını türkü ile sen-
tezlemeniz nasıl gerçekleşti?

Bu ilk benim düşündüğüm, yaptı-
ğım bir şey değil. Tülay German, Sevinç 
Tevs daha önce yapmıştı. Bunun zaten 
yapılmamış olması bana anormal geli-
yordu. Burası Türkiye, Türkiye’de yaşı-
yoruz, biz bu müziklerle büyüdük, hâlâ 
da dinliyoruz. Klasik Türk Müziği çok 
severek dinlediğim bir müziktir, nite-
kim halk müziği de öyle. Aslında bizim 
her şeyden önce kendi öz kültürümüzü 
öğrenip bilmemiz lazım. Böyle bir alan-
da da olunca ikisini birleştirerek ister 
istemez öyle bir yola girdik. Bu şekilde 
başlamış olduk.

n Benim çevremden gördüğüm ve si-
zin hakkınızda yazılan yazılardan oku-
duğum kadarıyla türkü sevmeyen bir-
çok kişi sizinle türkü sever hâle geldi, 
bu durumu nasıl yorumluyorsunuz?

Hakkımda yazılanları ben de oku-
yorum, tabii ki bu durum hoşuma gi-
diyor. Biraz caza yapıştırılan bir yafta 
var. İnsanlar cazdan korkuyorlar. As-
lında korkmamak lazım, bazı insanlar 
da halk müziğine ön yargılı yaklaşıyor 
ben sevmem, dinlemem gibi. Bu zih-
niyeti kırmak lazım. Ben bilmediğim 
bir konu hakkında yorum yapmaktan 
çekinirim. Bilmiyorum derim çıkarım 

fakat saygı gösteririm. Aslında insanlar-
dan bunu bekliyordum ve birçok kişi 
böyle yaptı ama çok sert, katolik ba-
kan insanlar da var. “Bu böyle yapılır 
mı, bu böyle olur mu, buna böyle do-
kunamazsınız.’’ şeklinde düşünenler 
de var. Biz kötü bir şey yapmıyoruz 
aksine o kadar büyük bir saygımız 
var. Ne mutlu insanlar da bu şekilde 
sevmişler. Geçmişe bakıldığında Kara-

caoğlan, Neşet Ertaş, Aşık 
Veysel, Pir Sultan Abdal’ın 
deyişleri, müzikleri zaten 
tartışılmaz. Biz de yeni 
kuşak olarak saygımızdan 
tekrar kendimizce, kendi 
dünya görüşümüzce ve 
bu güne uygun, bu şekil-
de hissettiğimiz için böyle yo-
rumladık. Mümkün olduğun-
ca saygıyı elden bırakmadan, 
dejenere etmemeye gayret 
ederek; en azından ben kendi 
yorumlarımda buna çok dik-
kat etmeye çalışıyorum.

n Ezber konusunda zorlandığınız olu-
yor mu özel bir tekniğiniz var mı?

Tamamen mizansen ve prova ile ya-
pabilirim. Evde oturup asla metne bağlı 
kalarak ezber yapamıyorum. Sahne 
üzerine çıkıp geliştiği şekilde yapıyo-
rum. 

n Gelen eleştirilere nasıl bakıyorsu-
nuz?

Tabii beğenenler sevenler çok oluyor 
ama beğenmeyenler eleştirenler de 
vardır ama buna seviniyorum çünkü o 
insanları yakalamak benim için önemli. 
Kendi kendimize çalıp söylemek hiçbir 
şeyi değiştirmez. Önemli olan sokaktaki 

adama da iyi bir şeyler dinletebilmek.

n Başka müzik tarzlarıyla da bu gibi 
değişiklikler yapmayı düşünüyor mu-
sunuz?

Kendi albümüm dışında büyük bir 
orkestra ile çalışıyorum. Mesela Antal-
ya Senfoni Orkestrası’yla bir çalışma 
yaptık. Kategorize etmediğim için bir 
müzikalden bir şarkı da söyleyebilirim. 

Ayırmadığım için her zaman her müzik 
benim için değerli. Hepsi insan duygu-
su çıkışlı, insanın duygularının olduğu 
yerde bir önem, değer vardır benim 
için. Bu yüzden ben duygulu buldu-
ğum, ruhlu bulduğum, sevdiğim şarkı-
ları yorumlamaya gayret ediyorum.

n Bir şarkı, müzik bestelerken neler-
den besleniyorsunuz? O duygu geldi-
ğinde neler yapıyorsunuz?

Genelde yemek yaparken çok gevşe-
diğimi fark ettim. Yalnız kalmam ve çok 

rahat bir ortamda olmam lazım. Nor-
malde sürekli bir tahammül içerisin-
deyim, kafamda sürekli bir şeyler dö-
nüyor, kendimle mücadele ediyorum, 
kafamda sürekli sorular var ve o müca-
delenin içinden sıyrılmanız lazım.  Sü-
rekli her gün bir şeyler öğreniyoruz, yaş 
ilerledikçe farkındalık da artmaya başlı-
yor dolayısı ile gevşediğim zamanlarda 
bana ilham da geliyor. Oturup hiçbir za-

man şöyle bir şey yapmadım; oturayım 
da bir beste yapıyım diye bir şey olma-
dı. Genelde bir çıkışı vardır. O gün bir 
şey yaşamışımdır mesela; ‘’Sıradan bir 
gün’’ öyleydi. Bir gün otobüste gidiyo-
rum insanların hepsi mutsuz, herkesin 
suratı beş karış, onların yerine koyma-
ya çalıştım kendimi. Sabahleyin çocuk-
ları okula gönderirken millet otobüste 
cama yapışmış işlerine gidip geliyor, 
çok büyük bir hayat mücadelesi var ve 
çok küçük paralara çalışıyorlar. Aslında 
bakıldığında hayatları modern kölelik. 
İşte böyle şeylerden geliyor, geldiği za-
man da kaydediyoruz daha sonra Cem 

Tuncer sihirli dokunuşlarıyla gü-
zel şarkılara dönüştürüyor.

n Bu işe ilk başlarken beraber 
sahne almayı istediğiniz istedi-
ğiniz isimler var mıydı?

Benim hiç sahne almak iste-
diğim birileri olmadı. Arkadaş-
larım benim için her zaman 
önemliydi çünkü. Onlarla sahne 
alıyor bir şeyler paylaşıyorduk.

n Kimleri dinlersiniz, beğenir-
siniz?

O kadar çok isim var ki birini 
sayıp birini saymamak olmaz. 
Caz için Carmen McRae’yi çok 
severim, Türklerden de çok 
beğendiğim sanatçılar var. 
Kudret Öztoprak, Erol Pekcan, 
Sevinç Tevs’i çok beğeniyorum. 
Yeni jenerasyondan Sibel Köse, 
Elif Çağlar’ı çok beğeniyorum. 

Türkiye’de gerçekten çok yetenekli 
ve donanımlı müzisyenler var fakat 
yeterince kıymetlerinin bilindiğini dü-
şünmüyorum. Popülarite biraz kıymet 
getiriyor insana ve bunun yanlış oldu-
ğunu düşünüyorum. Her şeyin farkın-
da olan küçük bir kitle var. Gereksiz bir 
popülerlik de insanı iyi bir yere taşımı-
yor bence. Böyle şeylerden her zaman 
kaçtım çünkü sokakta herkes gibi rahat 
dolaşmak isterim bu özgürlük benim 
için önemli.

Türkiye’de caz 
müzik denilince 
ilk akla gelen isimlerden 
birisi odur kuşkusuz. Sesinin 
berraklığıyla, şarkıları söy-
leme tarzıyla, içten tavırla-
rıyla dinleyicisini kendisine 
bağlıyor adetâ. Türküleri 
cazla harmanlayarak halk 
müziğine farklı bir bakış açısı 
kazandırdı. Müzik Kulübünün 
konuğu olarak üniversitemize 
gelen caz müziğinin güçlü sesi 
Jülide Özçelik ile keyifli bir 
söyleşi yaptık.

için albüm çıktığında doğru bir 
yerde durması gerekiyordu, in-
sanları yanıltmamak adına ‘’Caz 
İstanbul’’ yazmak zorunda kaldık. 
Albüm içerisinde ‘’Kara toprak, 

de hissettiğimiz için böyle yo-
rumladık. Mümkün olduğun-
ca saygıyı elden bırakmadan, 
dejenere etmemeye gayret 
ederek; en azından ben kendi 
yorumlarımda buna çok dik-

Ezber konusunda zorlandığınız olu-
yor mu özel bir tekniğiniz var mı?

Tamamen mizansen ve prova ile ya-

Jülide ÖZÇELİK

Tuncer sihirli dokunuşlarıyla gü-
zel şarkılara dönüştürüyor.

n 

sahne almayı istediğiniz istedi-
ğiniz isimler var mıydı?

diğim birileri olmadı. Arkadaş-
larım benim için her zaman 
önemliydi çünkü. Onlarla sahne 
alıyor bir şeyler paylaşıyorduk.

n 

siniz?

sayıp birini saymamak olmaz. 
Caz için Carmen McRae’yi çok 
severim, Türklerden de çok 
beğendiğim sanatçılar var. 
Kudret Öztoprak, Erol Pekcan, 
Sevinç Tevs’i çok beğeniyorum. 
Yeni jenerasyondan Sibel Köse, 
Elif Çağlar’ı çok beğeniyorum. 

Türkiye’de gerçekten çok yetenekli 

Meltem BAÇİK

“Benim tek derdim iyi 
ve ruhu olan müzik...”
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Açıköğretim’de
artık İngiltere 
bizi örnek 
almak istiyor

ARİNKOM 
Eczacıbaşını 
ziyaret etti

Esen ÖZAY

n Anadolu Üniversitesi, eğitimdeki iş 
birliklerine bir yenisini eklemek üzere 
Gazi Üniversitesi yetkilileriyle bir araya 
geldi. Gazi Üniversitesi Rektörlüğünde 
28 Ağustos günü gerçekleştirilen top-
lantıda iki üniversite arasında yapıla-
cak iş birliğiyle ilgili görüş alışverişin-
de bulunuldu. Görüşmede öne çıkan 
konu ise Anadolu Üniversitesi Açıköğ-
retim Fakültesi (AÖF) tarafından yürü-
tülen “Uzaktan Eğitim Programı” oldu.  

Toplantıda; Anadolu Üniversitesi adı-
na Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Aydın Ziya Özgür, 
Açıköğretim Fakültesi (AÖF) Dekanı 
Prof. Dr. Kerim Banar ve AÖF Dekan 
Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Kamil Çekerol 
yer alırken; Gazi Üniversitesini temsil 
eden isimler ise Rektör Prof. Dr. Süley-
man Büyükberber, Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Mehmet Türker, Rektör Da-
nışmanları Doç. Dr. Paşa Tevfik Cephe 
ve Yrd. Doç. Dr. İsmail Cansız ile Genel 
Sekreter Dr. M. Savaş Bayındır oldu.    

Teknolojik Altyapı Yenilendi

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın toplan-
tıda AÖF tarafından yürütülen uzak-
tan eğitim sistemi konusunda yeniden 
yapılandırma çalışmalarının hızla sür-
düğünü belirterek “Türkiye genelinde 
75 üniversiteden 5 bin yazarımız, 
editörümüz var. Açıköğretim, çok zor 
şartlarda çalışılan bir süreç ile başladı. 
Yıl sisteminden dönem sistemine geç-

tik, puan sisteminden kredi sistemine 
geçtik ve bu şekilde birçok yenileme ça-
lışması gerçekleştirdik. Bunu yaparken 
geçtiğimiz yıl 26 milyon kitap bastık. 
Bunların maliyetini, taşımasını ve üre-
timini düşünerek kâğıt olayını 3 yıl içe-
risinde kaldırmaya karar verdik. Tabii 
kaldırıyoruz demek yetmiyor, teknolo-
jik altyapıyı yenilemek gerekiyor. Tek-
nolojik altyapımızı tepeden tırnağa ye-
niledik ve 3 yıllık bir plan yaptık. Bizde 
şu anda 18 bin ders var ve kim hangi 
dersi veriyorsa sisteme taşıyor. Sisteme 
girilen dersler sürekli güncelleniyor ve 
TRT Okul tarafından çekilen ‘Açık Sınıf’ 
dersleriyle, özetlerle, testlerle öğrencile-
re bilgilerini pekiştirme imkânı sağlanı-
yor.”  dedi.

İki kamu üniversitesi olarak eğitim 
alanında iş birliği anlamında çok önem-
li bir adım attıklarına dikkat çeken Prof. 
Dr. Aydın “Artık değişen dünya koşulla-
rında kurumlar arası iş birliğinin geliş-
tirilmesi ve ileriye taşınması gerekiyor. 
Çünkü küresel rekabetten dolayı, kıt 
kaynakları iyi değerlendirmemiz ve 
çok verimli kullanmamız gerekiyor. Bu 
anlamda Anadolu Üniversitesi olarak 
yıllardan beri sürdürdüğümüz Açıköğ-
retim Sistemi içerisindeki bu potansi-
yelimizi ve eğitim standartlarını diğer 
kurumlara da taşımayı düşünüyoruz. 
Bu açıdan çok önemli bir adım olarak 
görüyorum.” şeklinde konuştu. 

Yeni öğretim yılında Gazi Üniversite-
sindeki öğrencilerin derslerini uzaktan 

eğitim sistem ile alabileceklerini belir-
ten Aydın şunları söyledi:

“Uzaktan Eğitim Sistemi ile verilen 
dersler hem akredite hem de Cambri-
dge Üniversitesiyle yaptığımız iş birliği 
çerçevesinde yürüttüğümüz Avrupa 
Dil Standartları seviyesindeki program-
lardır. Aynı şekilde etkileşimli kitaplar, 
e-öğrenme malzemeleri ve televizyon 
programlarıyla da desteklenmiş kap-
samlı bir programı öğrencilere sunmuş 
olacağız.”

68 Bin Saat Tasarruf Sağlanacak

İş birliklerinin diğer üniversitelerle 
de yaygınlaşmasını dilediklerini ifade 
eden Prof. Dr. Davut Aydın sözlerini 
şöyle tamamladı:

“Gazi Üniversitesi ile Anadolu Üni-
versitesi arasında gerçekleştirilen bu 
projeyle öğrencilerimize eğitim sun-
manın ötesinde başka alanlarda da iş 
birliklerimiz olabilir. İnanıyoruz ki önü-
müzdeki günlerde araştırmada, eği-
timde, öğretimde ve topluma hizmet 
uygulamalarında farklı projelerde de 2 
üniversite bir araya geleceğiz, gelmeli-
yiz. Çünkü eğitim standartlarını yük-
seltmeliyiz ve kaynaklarımızı da daha 
rasyonel kullanmak anlamında bu iş 
birliklerini taşımalıyız.” 

Gazi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Süleyman Büyükberber ise Atatürk 
İlkeleri ve İnkılap Tarihi ile Türk Dili ve 
Zorunlu Yabancı Dil derslerinin gerek 
maliyet, gerekse iş gücü ve zaman bakı-

mından kendilerine zorluk yarattığını 
söyledi. Büyükberber, uzaktan eğitim 
sistemi ile bu derslerin maliyetini en 
aza indirmek üzere yaklaşık 6 aydır 
çeşitli temaslar yürüttüklerini  belirte-
rek dersleri Türkiye’de ve dünyada en 
deneyimli merkez olarak gördükleri 
Anadolu Üniversitesi ile ortak yürütme 
kararı aldıklarını söyledi. Prof. Dr. Bü-
yükberber şöyle devam etti:

“İki büyük kamu üniversitesi ara-
sında çok ciddi bir iş birliği olacak. 
Yaklaşık 13 bin öğrenci bu yıl Gazi 
Üniversitesinde eğitime başlayacak. 
Zorunlu olan bu dersleri dershanelere 
girmeden, uzaktan eğitim yoluyla iste-
dikleri ortamda çok daha konforlu bir 
şekilde almış olacaklar. Bu durumun 
da kamu açısından çok büyük yararı 
olacak. Kamu yararı olarak bizim ha-
zırladığımız fizibilite raporlarına göre, 
Gazi Üniversitesi öğrenci sayısı açısın-
dan şu anda Türkiye’nin en büyük üni-
versitesi.”   

Sistem sayesinde mekân ve dersha-
nelerden 150 kişilik bir okutman tasar-
rufu sağlanacağına dikkat çeken Bü-
yükberber, 2013-2014 öğretim yılında 
yaklaşık 68 bin saatlik ders tasarrufu 
yapacaklarını vurguladı. Büyükberber, 
iş birliği sayesinde ayrıca her hafta 198 
şubenin meşgul edilmesinin önüne ge-
çileceğini söyledi. 

Prof. Dr. Süleyman Büyükberber, 
sınavların örgün sisteme göre yapılaca-
ğını sözlerine ekledi.

Handan KAYGUSUZ

n Anadolu Üniversitesi Ar-Ge ve İno-
vasyon Koordinasyon Merkezi (ARİN-
KOM) Kariyer Modülü tarafından ko-
ordine edilen “Proje Tabanlı Staj (PTS)” 
uygulaması çerçevesinde 27 Ağustos 
günü Eczacıbaşı Yapı Gereçleri ve Vitra 
Karonun Bozüyük tesisleri ziyaret edi-
lerek toplantılar gerçekleştirildi. PTS 
kapsamında geçtiğimiz yıl Eczacıbaşı 
grubu ile başlayan pilot uygulamada, 
35 öğrenci 11 farklı firmada stajyerlik 
dönemine başladı ve bu alanda önem-
li ilerleme kaydetti.  

Öğrenciler İyi Değerlendirdi

ARİNKOM’dan Uzman Orkun Baş-
kan’ın yöneticiliğindeki “Kariyer Mo-
dülü” ve Eczacıbaşı İnsan Kaynakları-
nın birlikte düzenlediği “PTS Stajyerleri 
Eczacıbaşı Toplantısı”nda Mühendis-

lik Fakültesinden İletişim Bilimleri Fa-
kültesine kadar farklı branşlarda staj 
yapan 5 öğrenci, üzerinde çalıştıkları 
projeler hakkında görsel sunumlar 
yaptı. Sunumlar sonrası Anadolu Üni-
versitesi Akademik Danışmanları ile 
Eczacıbaşı Projeleri Endüstriyel Danış-
manları arasında projeler hakkında 
görüş alışverişinde bulunularak proje-
lerin devamı için yol haritaları oluştu-
ruldu. 

Toplantıda konuşan ARİNKOM 
sorumlusu Uzman Orkun Başkan 
gelecekte sektörün çalışanı olacak öğ-

rencilere sunulan bu staj olanağını öğ-
rencilerin projelere yaptıkları katkılar-
la iyi değerlendirdiklerini ve Eczacıbaşı 
gibi ülkenin değerli kurumlarının ver-
dikleri destekler ile “üniversite-sanayi 
iş birliğinin” güzel bir örneğini oluştur-
duklarını söyledi.

Eczacıbaşı Satış Hizmetleri Müdürü 
Elif Manavoğlu da toplantıdan sonra 
yaptığı değerlendirmede “Geçen yıl sa-
nayi iş birliğiyle özellikle bizim içinde 
bulunduğumuz Bilecik, Eskişehir ve 
Kütahya Seramik kümesinin yaptığı 
çalışmalarla üniversiteyle bu iş birlikte-

liği de başlamış oldu. Üniversite-sanayi 
iş birlikteliğine çok önem veriyoruz. 
Kurumsal yeterliklerimize göre ihtiyaç-
larımız doğrultusunda stajyer öğrenci-
ler belirleyerek, sınavlara tabi tutulan 
öğrencileri görüşmeye çağırıyoruz. Gö-
rüşmeler sonrasında ise öğrencilerin 
staj dönemi başlıyor. Burada öğrenci-
ler staj defteri doldurma telaşı içinde 
değil; bir projede yer alma ve verimli 
bir performansı sergilemeyi hedefli-
yor. Bu iş birlikteliğini üniversitenin 
farklı bölümleriyle de devam ettirmeyi 
düşünüyoruz.”  dedi.

Gazi Üniversitesi ile yeni iş birliği

Gökhan AKKURT

n Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Aydın 
Ziya Özgür “Açıköğretim Sistemi kurul-
duğunda İngilizleri örnek aldık. Şimdi 
İngiltere'deki Açık Üniversite, yaptığı-
mız bu organizasyonun deneyimlerini 
kendileriyle paylaşmamızı istiyor.” 
dedi. 

Anadolu Ajansına açıklamalarda 
bulunan Prof. Dr. Özgür, 30 yıllık 
Açıköğretim uygulamasında dönemli 
kredili sistemi başlattıklarını ve 80’e ya-
kın programın içeriklerini Türkiye’deki 
180’e yakın üniversitede görevli 5 bin 
öğretim üyesiyle çalışarak yeniden 
belirlediklerini söyledi. Açıköğretimin 
daha fazla uluslararası hâle gelmesi, 
öğrencilerin ve mezunların hem Tür-
kiye’de hem yurt dışında istihdamının 
kolaylaştırılmasını hedeflediklerini 
ifade eden prof. Dr. Aydın Ziya Özgür 
şöyle konuştu:

“Bunun için bütün ders programları-
nın yenilenmesi gerekliydi. Daha fazla 
teknoloji odaklı, öğrenci merkezli bir 
yapıya doğru gitmemiz gerekiyordu. 
Bu işlerin arkasında akademik altyapı 
da var. Teknoloji odaklı öğrenci mer-
kezliden kastımız, hepimiz biliyoruz 
ki üniversitemiz kurulduğu yıldan bu 
yana Türkiye'de eğitim sorunlarının 
çözümünde hep ilkleri ortaya koymuş, 
teknolojiyi hep ilk kullanan ve bunu da 
sürdürebilen bir kurum. Bu kapsamda 
da biz artık İnternet’in, teknolojilerin, 
mobil teknolojilerin bu sürecin içinde, 
öğrencilerimizin yapılarının da değiş-
mesine paralel kılarak, bütün yapıyı 
değiştirmeye karar verdik.” 

Hedef Çok Dilli Eğitim-Öğretim 

Özgür, gelecekteki hedeflerinin, Ana-
dolu Üniversitesinin bütün eğitim-öğ-
retimin çok dilli hâle gelmesi olduğunu 
vurgulayarak “Artık sadece Türkçe 
değil; İngilizce, Almanca, Fransızca, 
Rusça ve İspanyolca dillerinde bir web 
sitesi hâline getirmek ve 3 ana dilde de 
eğitim-öğretim yapmak. Hedefimiz, bu 
tarafa doğru gidiyor. Eğer bunu yapa-
mazsanız, rekabetteki üstünlüğünüzü 
sağlayamazsınız.” dedi.

Özgür, öğrenciyle hem sanal 
ortamda hem de yüz yüze daha fazla 
etkileşimin sağlandığı bir yapıya doğru 
gittiklerini vurgulayarak “Bugün bu 
yüzden bürolarımızın yapısını, İnter-
net ortamında bütün hizmetlerimizi 
o tarafa doğru aktarmaya başladık. 
Bu sayısallaşmanın da şu an dünyada 
öncüsü olduk. Yaptığımız araştırmalar 
şunu gösteriyor; biz artık sadece sayı-
sal üstünlüklerimize değil, yaptığımız 
işin niteliğiyle de övünmek durumun-
dayız çünkü Açıköğretim, Türkiye ve 
yükseköğretim açısından çok önemli 
bir marka.” diye konuştu. 

Açıköğretim mezunlarının % 
50'sinin çalışarak geldiğini, çıkarken 
de istihdamdaki yerlerinin % 85'e 
yaklaştığını ifade eden Prof. Dr. Özgür 
“Biz artık dünyayla rekabet ortamında-
yız. Bu sistem kurulduğunda İngilizleri 
örnek aldık, şimdi İngiltere'deki Açık 
Üniversite yaptığımız bu organizas-
yonun deneyimlerini kendileriyle 
paylaşmamızı istiyor. Bu çok önemli 
bir olgu. Bizden artık iş ve yurt dışında 
ortak program açma talepleri var.” 
diye konuştu.
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ANAPER çalışmalarını aralıksız sürdürüyor 
Bilge SÖNMEZ

n Mesleki Yeterlilik Kurumu (MYK) ta-
rafından onaylanarak ulusal yeterli-
likler çerçevesine yerleştirilmiş mesle-
ki yeterliliklere ait alanlarda, sınav ve 
belgelendirme hizmetleri yürütmek 
amacıyla kurulan Anadolu Üniversi-
tesi Personel Belgelendirme Birimi 
(ANAPER), çalışmalarına tüm hızıyla 
devam ediyor. 

Kapsamlı Çalışmalar Yürütüyor

Anadolu Üniversitesi Senato-
su’nun 12 Temmuz 2011 tarihli ka-
rarı ile yürürlüğe giren bir yönergeyle 
çalışmalarına başlayan birim, Yaşam 
Boyu Öğrenim Araştırma ve Uygula-
ma Merkezine bağlı olarak faaliyet 
gösteriyor. ANAPER, ISO/IEC 17024 
kalite standartlarına uygun olarak 
yürüttüğü çalışmalarında; sınav bel-
gesinin verilmesi, geçerliliğinin sür-
dürülmesi, yenilenmesi, kapsamın 
genişletilmesi, daraltılması veya askı-
ya alınması ve iptal edilmesine ilişkin 
çalışmaları da üstleniyor. 

Misyonunu “Kendini sürekli gelişti-
ren bir anlayışla bağımsızlık, tarafsız-
lık, saydamlık ve gizlilik ilkeleri doğ-
rultusunda, en güvenilir yöntemler 
ve alanında uzman personel ile sınav 
ve belgelendirme hizmeti sunmak” 
olarak ifade eden ANAPER’in yönetici 
kadrosunda ise Rektör Yardımcısı ve 
ANAPER Müdürü Prof. Dr. Aydın Ziya 
Özgür, Müdür Yardımcısı Prof. Dr. Bü-
lent Günsoy, Teorik Sınav Yöneticisi 
Doç. Dr. İlhan Oral,  Uygulama Sınav-
ları Yöneticisi Doç. Dr. Verda Canbey 
Özgüler, Birim Sekreteri Yusuf Uygan 
ve Kalite Yönetim Temsilcisi Yrd. Doç. 
Dr. Saye N. Çabuk yer alıyor. 

Nitelikli İşgücü

Kalite Yönetim Temsilcisi Yrd. Doç. 
Dr. Saye N. Çabuk, ANAPER’in kuru-
luşu ve çalışmalarına ilişkin olarak şu 
bilgileri verdi: 

“Biz 2011 yılında ‘İş ve Meslek Da-
nışmanı (Seviye 6)’ ulusal yeterlilik 
alanında sınav yapmak için çalışma-
larımızı başlattık. 2012 Ocak ayında, 

Türk Akreditasyon Kurumu (TÜRKAK) 
tarafından akredite edildik. TÜR-
KAK ve MYK’nin bu yetkileri sadece 
kapsam bazında veriliyor. Aldığımız 
akreditasyon, İş ve Meslek Danışma-
nı Sınavı yapma yetkisi tanıyor. Bir 
başka sınavı da elbette yapabiliriz. 
Fakat aynı şekilde sistemlerimizi yeni 
sınav için düzenlememiz gerekiyor. 
Misyonumuz biraz kapsamlı ve deği-
şik; çünkü basit bir sınav organizas-
yonundan ibaret değil. Kalite stan-
dartlarına uygun bir yönetim sistemi 
oluşturmak durumundayız.” 

Çabuk sözlerini şu şekilde sür-
dürdü: “Bunun içerisinde gizlilik, 
bağımsızlık, tarafsızlık gibi detaylar 
var. Buna uygun sistemi kurup hem 
TÜRKAK tarafından akredite edilmek 
hem de MYK beklentilerini karşılaya-
cak düzenekleri oluşturduktan sonra 
onlardan da yetkiyi almak gereki-
yor.”  

Yeni yasal düzenlemelerin yapıl-
dığını belirten Yrd. Doç. Dr. Çabuk, 

amacın ülkedeki bütün sektörlerde, 
nitelikli iş gücünü, belgeli kişilere is-
tihdamını yaparak gerçekleştirmek 
olduğunu söyledi.

Mesleki Yeterlilik Kurumu

 Çabuk şunları söyledi:
“Her alanda şimdilik bir yasal zo-

runluluk olmamakla birlikte, İş ve 
Meslek Danışmanı Belgesi olmayan 
şu an İŞKUR’da çalışamıyor. ‘İnşaat 
alanında bir yasa çıkacak’ diye bek-
lentimiz var. Sıvacısından boyacısına 
kadar belgeli olmayan kişiler bundan 
sonra istihdam edilemeyecek. Yine 
Millî Eğitim Bakanlığının Fatih Pro-
jesi var. İhaleye yönelik şartnamesin-
de, bu kapsamda istihdam edilecek 
bilgi işlem operatörlerinin yine MYK 
belgeli kişilerden olmasına yönelik 
bir madde yer alıyor. Yani yavaş 
yavaş bu sistem ilerliyor. Çok yakın 
gelecekte diplomanızın yetkisiyle işi-
nizi yapamadığınız bütün alanlarda, 
MYK belgesiyle çalışmak durumunda 

kalacaksınız.”  
Eylül ayında yapılacak olan 4’üncü 

sınav için hazırlandıklarını dile geti-
ren Çabuk, mesleki yeterliliklere de 
değindi. Yrd. Doç. Dr. Çabuk “2005 
yılında kurulan MYK, özellikle AB 
uyum çerçevesinde, mesleki alanlar-
da birtakım standartları tarif edip 
belgeli ve nitelikli iş gücü istihda-
mın ve eğitiminin sağlanması kap-
samında çalışan bir kurumdur. Bu 
kapsamda birçok sektör belirlenmiş 
ve onların altında da birçok meslek 
standardı yayımlanmış ve bu stan-
dartlara ait yeterlilikler hazırlanıyor. 
Şartları yerine getirdiğiniz de yetki 
alıp sınav yapabiliyorsunuz. Rektö-
rümüz Prof. Dr. Davut Aydın’ın da 
desteğiyle biz bu sistemi oldukça 
önemsiyoruz. Sadece İş ve Meslek 
Danışmanı alanında kalmayıp diğer 
kurum, kuruluş ve organizasyonlarla 
da görüşüyoruz. Sınav ve belgelen-
dirme hizmetlerimizi eğitimle de ge-
nişletmek hedefimiz.” diye konuştu.

Göze ÇİÇEK

n ANATEK (Anadolu Teknoloji Trans-
fer Sanayi ve Ticaret AŞ) ile VİNOLA 
Ankastre Mutfak Ürünleri Sanayi ve 
Ticaret AŞ arasında gerçekleştirilen 
Ar-Ge projesi için imzalar atıldı.  

Anadolu Teknoloji Araştırma Par-
kı'nda (ATAP), ANATEK ile VİNOLA 
Ankastre Mutfak Ürünleri Sanayi ve 
Ticaret A.Ş. arasında yürütülen “An-
kastre Pişirme Ürünü Tasarımı” isimli 

Ar-Ge projesi, 3 Eylül günü gerçekle-
şen imza töreni ile başladı. 

İmzalanan sözleşme ile Anadolu 
Üniversitesinin Ar-Ge ve İnovasyon 
yoluyla ulusal ve uluslararası alanda 
rekabetçi bir yapıya kavuşturulması 
ve üniversitede üretilen teknolojik bil-
ginin ticarileştirilmesi amaçlanıyor. 
9 Mayıs 2013’te kurulan ANATEK AŞ 
ev sahipliğinde gerçekleşen imza tö-
renine, Anadolu Üniversitesi Rektör 

Yardımcısı Prof. Dr. Mustafa Cavcar, 
Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Sevin Aksoylu, ANATEK AŞ 
Genel Müdürü Yeliz Erkoç, Proje Ko-
ordinatörü Yrd. Doç. Füsun Curaoğlu, 
proje ekibinden Arş. Gör. Duysal Tü-
tüncü, Arş. Gör. Gizem Eren, Öğr. Gör. 
Levent Burgazlı ile VİNOLA Ankastre 
Mutfak Ürünleri Sanayi ve Ticaret AŞ 
Genel Müdürü Fatih Altınay ile Ar-Ge 
Yöneticisi Ahmet Yalçınkaya ve Pa-

zarlama Müdürü Şeniz Baş katılım 
gösterdi. 

Proje kapsamında belirlenen grup-
lar ile çalışma ve tasarım süreçlerinin 
yürütüleceği 3 haftanın sonunda 5 
yeni ürünün üretim detaylarının, 
malzeme ve teknik çizimlerinin orta-
ya çıkarılması ve proje sonunda da 
kavramsal fikirlerden oluşan 5 proje-
nin ürünleşme sürecinin gerçekleşti-
rilmesi hedefleniyor. 

Üniversite-sanayi iş birliğinde 
önemli bir adım daha attık

Handan KAYGUSUZ

n Avrupa Birliği Araştırma, Uygulama 
ve Dokümantasyon Merkezi (ADOM) 
tarafından aylık olarak geçen yıl Ağus-
tos ayında yayımlanmaya başlanan 
ADOM e-bülten, ilk yaşını zengin içe-
rikten oluşan sayısıyla kutladı. Edebi-
yattan sanata, sağlıktan ekonomiye, 
felsefeden spora kadar çok geniş yel-
pazede okuyucusuna seslenen dergi, 
okuyucusuna ulusal ve uluslararası 
sahada çok çeşitli ilgi alanları sunuyor. 

E-bültenin dergi editörlüğü göre-
vini üstlenen Fatih Gökyıldız, bu ay 
çıkardıkları bülten sayısının özel bir 
sayı olduğuna dikkat çekerek “ADOM 
e-bülten aylık dergisi, birçok üniversi-
teden lisans ve lisansüstü öğrencilerin 
yazılarının yayımlandığı bir dergi ola-
rak göze çarpıyor. Derginin merkezi 
olan Anadolu Üniversitesi dâhil olmak 
üzere toplam 13 farklı üniversiteden 
birçok öğrencinin yazıları bu dergide 
yer alıyor. Ortaya çıkan bu sonucun 
da birinci yıla yakıştı-
ğını belirtmek istiyo-
rum. Ayrıca farklı 
üniversitelerden 
birçok öğrencinin 
yer alması da ADOM 
e-bülten olarak bizi 
mutlu edi-
yor.” dedi.

Gök-
yıldız, 
dergide 
yer alan 
köşelerin 
bir yıl 
boyunca 
özen ve özve-
riyle hazırlandığını belirterek derginin 
Ağustos sayısını gurur, mutluluk ve 
sevinçle çıkardıklarını ifade etti. Fatih 
Gökyıldız “ADOM e-bülten’i geçtiğimiz 
bir yılda birbirinden farklı ve birbi-
rinden eğlenceli köşelerle saygıdeğer 
hocalarım ve değerli arkadaşlarımla 
birlikte okuyucularla buluşturduk. 
ADOM e-bülten aylık dergisinin gerek 
çıkma aşamasında gerekse de der-
ginin devamlılığı aşamasında hiçbir 
zaman desteğini esirgemeyen başta 
ADOM Müdürü Doç. Dr. Özgür Tonus 
olmak üzere ADOM Müdür Yardımcısı 
Yrd. Doç. Dr. Erhan Akdemir’e teşek-
kürlerimi sunuyorum. Hocalarımız 
böyle bir projeye destek olarak gerek 
okulumuzda gerekse de ülke genelin-
de öğrencilere yeni bir odak noktası 
oluşturmuşlardır.” dedi. 

Anadolu Üniversitesi Merkez Kü-
tüphane 2’nci katta yer alan ADOM’a 
tüm öğrencileri beklediklerinin 
bilgisini veren Gökyıldız, okuyucula-
rın ADOM’un İnternet adresi “http://
adom.anadolu.edu.tr/” üzerinden 
yayınlanmakta olan derginin resmî 
sayfasından ayrıntılı bilgilere ulaşabi-
leceklerini sözlerine ekledi.

ADOM  bülteni 
bir yaşında...

Fatih Gökyıldız
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Meral TOSUN

n Eczacılık Fakültesi ve Azerbaycan 
Tıp Üniversitesi Eczacılık Fakültesi iş 
birliği ile Farmakognozi Ana Bilim Dalı 
Arş. Gör. Ayten Şükürova araştırma 
yapmak üzere Anadolu Üniversitesine 
geldi. Şükürova araştırmasına, bitkisel 
ilaç ham maddeleri üzerinde çalışmak 
üzere Azerbaycan’ın Altıağaç, Nahçıvan, 
Ağstafa ve Qalaaltı bölgelerinden topla-
nan Phlomis Pungens isimli bir bitkiyle 
başladı. Anadolu Üniversitesinin Azer-
baycan ile daha önce yapmış olduğu 
temaslar sayesinde hayata geçen proje 
3 ay sürecek. 15 Temmuz tarihinde Arş. 
Gör. Şükürova’nın Türkiye’ye gelmesiyle 
başlayan çalışmanın temel amacı ise 
bitkisel ilaç ham maddeleri üzerinde 
çalışmak. Anadolu Üniversitesi ve Azer-
baycan arasında ilerleyen zamanlarda 
öğrenci değişimleri ise sürecek. 

İmkânlarımızı Onlara Açtık

Eczacılık Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Yusuf Öztürk “Ben, Bitki İlaç ve Bilimsel 
Araştırmalar Merkezi (BİBAM) Müdürü 
Doç. Dr. Lütfi Genç ve Dekan Yardımcı-
mız Doç Dr. Yusuf Özkay, 16-20 Haziran 
tarihleri arasında Azerbaycan Bakü’de-
ki Eczacılık Fakültesinde temaslarda 
bulunduk. Temaslarımız çerçevesinde 
oranın olanaklarını bizzat görme şansı-
mız oldu.  İhtiyaçlarının neler olduğunu 
belirledik. Bu bağlamda Ayten Şüküro-
va fakültemize geldi ve çalışmalarına 
başladı.” dedi. 

BİBAM Müdürü Doç Dr. Lütfi Genç 
de “15 Haziran’da Rektör Bey bizi 
görevlendirdi Tıp Üniversitesini ziyaret 
etmemiz için. Daha önce onlar bize 
gelmişlerdi. Tabii buradaki altyapıyı gör-
düler. Hem Eczacılık Fakültesini hem 
BİBAM’ı yakından incelediler. Daha son-
ra biz iade-i ziyarette bulunduk. Oradaki 
altyapı bize göre çok zayıf. Dolayısıyla 
biz de kardeş ülke olarak imkânları-
mızı onlara açabileceğimizi söyledik. 
Böylece rektörler arasında bir anlaşma 
yapıldı. Öğrencimiz, farmakognozide 
doktora yapıyor. Bitkilerin tayininden 
sonra aktif maddelerin elde edilmesi ve 
onların analizlerini kapsayan 3 aylık bir 
programımız var.” şeklinde konuştu. 

Araş. Gör. Şükürova ise “Buraya 
laboratuvarda araştırma yapmak için 
geldim. Her şey çok iyi gidiyor. Ben 
Azerbaycan’dan bitkimi topladım. Bura-
da kullandığımız bir program var ve o 
programa bağlı olarak araştırmalarımızı 
yapacağız. Burada olmaktan çok mutlu-
yum. Bana bu imkânı tanıyan Anadolu 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Davut 
Aydın’a, Eczacılık Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Yusuf Öztürk’e, BİBAM Müdürü 
Doç Dr. Lütfi Genç’e, Azerbaycan Tıp 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ehliman 
Emiraslanov ve Dekanımız Süleymanov 
Tahir’e çok teşekkür ederim.” dedi.  

Handan KAYGUSUZ

n Azerbaycan Cumhurbaşkanlığına 
bağlı lisans ve lisansüstü eğitim veren 
Devlet İdarecilik Akademisinden e-öğ-
renme ve Ölçme Değerlendirme Bö-
lüm Müdürü Muhtar Hüseyinov, 30 
Temmuz-5 Ağustos günleri arasında 
üniversitemizi ziyaret etti. 

Eğitim alanında Azerbaycan'ın en 
prestijli kurumlarından birisi olan 
Devlet İdarecilik Akademisi ile Üniver-
sitemiz arasında imzalanan protokol 
çerçevesinde üniversitemize gelen Hü-
seyinov, Açıköğretim modelini kendi 
kurumsal yapıları içerisinde uygu-
lamak amacıyla sistemin işleyişi ve 
süreçleri hakkında bilgi aldı. 

Örnek Bir Model Oluşturacağız

Muhtar Hüseyinov’u ağırlamak-
tan mutluluk duyduklarını belirten 
Açıköğretim Fakültesi (AÖF) Dekan 
Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Sinan Aydın 
“Kendi eğitim sistemlerinde Açıköğ-
retim Sistemi modelini kullanmayı 
düşünen bu kuruma, Anadolu Üni-
versitesi olarak kendi tecrübelerimi-
zi aktarmaya çalıştık. Bu kapsamda 
hemen hemen tüm birimlerimizden 
faaliyet ve iş süreçlerini anlatan su-
nuşlar gerçekleştirdik. Bilgisayar 
Destekli Eğitim (BDE) Birimi e-serti-
fika programları, e-öğrenme porta-
lına ilişkin programlarımızı tanıttık. 
Devlet İdarecilik Akademisi de Azer-
baycan’da çeşitli devlet kurumları ve 
yerel yönetim kurumlarında çalışan 
yöneticilere eğitimler veriyor. Biz 
de aynı alanda e-sertifika program-
ları ile yerel yönetim çalışanlarının 
yaşadıkları ilden ayrılmadan eğitim 
ihtiyaçlarını karşılayarak yükselme 
sınavlarını gerçekleştiriyoruz. Ben-
zer modelin Azerbaycan’da uygu-
lanması için karşılıklı paylaşımlarda 
bulunduk. Örnek bir model oluştura-
cağız.” dedi. 

Akademi İle Farklı Projeler 

Açıköğretim Sisteminin işleyişinde 
anahtar rolü oynayan Test Araştırma 
Birimi (TAB), sınav organizasyonu, 
merkez büro gibi birimlerin yönetici-
leri tarafından Hüseyinov’a bilgilerin 
aktarıldığını kaydeden Aydın, kitap 
hazırlama ve dizgi süreçleri ile bası-
mevi hakkında genel bilgiler verildiği-

ni ifade etti. Yrd. Doç. Dr. Aydın sözle-
rini şöyle sürdürdü: 

“Özellikle akademinin farklı kurum-
larla yaptıkları iş birlikleri ile edindik-
leri online sınav tecrübelerini dinle-
yerek Anadolu Üniversitesinin online 
sınav uygulamaları hakkında bilgi 
paylaşımında bulunduk.” Aydın ayrı-
ca, öğrenme içeriklerinin geliştirilme-
si ile ilgili bir anlaşma yapılacağını ve 
Devlet İdarecilik Akademisi ile birlikte 
çok dilli eğitimle ilgili farklı projeler 
üretileceğini dile getirdi. 

Örneğimiz AÖF Oldu

Muhtar Hüseyinov da uzaktan eği-
tim konusunda Devlet İdarecilik Aka-
demisinin birçok araştırmasının oldu-
ğunu ifade ederek şunları söyledi:

“Bu işlerin yapılabilmesi için bir 
konsept ve bir örnek gerekiyordu. 
Bu konuda tecrübe toplamak için 
farklı devletlerin ve üniversitelerin 
tecrübesine başvurduk. Bu kapsam-
da Anadolu Üniversitesini seçmemiz 
hiç de tesadüf değildir. Bu bir stratejik 
seçimdir. Çünkü Anadolu Üniversitesi 
Açıköğretim Sistemi konusunda dün-
ya liderlerinden birisidir. Ayrıca Azer-
baycan'ın kardeş ülke üniversitesidir. 
Bundan dolayı bizim başka bir ülke 
ya da üniversiteye müracaat etmemi-
ze gerek yoktu.” 

Muhtar Hüseyinov bir haftalık ziya-
ret kapsamında Açıköğretim Sistemi-

ne bağlı birimler ve sistemler hakkın-
da geniş bilgiler edindiğini belirterek 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Burada çok özel bir sistem var. Bu-
raya Azerbaycan’dan geldiğimde böy-
le bir mirasın olduğunu görmek beni 
inanılmaz etkiledi. Azerbaycan’daki 
sistemlere oranla gördüğüm program 
ve sistemler çok yeni ve yüksek seviye-
de. Tam sistemleşmiş ve kökleşmiş bir 
yapı var. 1982'den beri eğitim veren 
böyle bir kurumun uzaktan eğitim 
konusunda dünyada çok nadir örnek-
lerden birisi olduğunu söyleyebilirim. 
Azerbaycan’a gittiğimde buradan 
götüreceğim çok kıymetli bilgiler var. 
Onları Azerbaycan’da paylaşacağım.” 

İki Lider Kurum Bir Arada

Açıköğretim Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Kerim Banar ise bu görüşmenin 
yeni bir başlangıç olduğunu belirte-
rek yeni iş birliklerinin yapılacağını 
söyledi. Banar, bu görüşmeden önce 
akademinin yöneticileriyle bir proto-
kol çerçevesinde bir araya geldiklerini  
ifade ederek şunları söyledi:

“1982 yılından beri Anadolu Üni-
versitesinde ciddi bir tecrübe ve biri-
kim var. Biz bunu 2010 yılından beri 
kardeş ülke Azerbaycan’daki öğrenci-
lerimizle paylaşmaya çalışıyoruz. Bu 
çalışma, Akademi ve Anadolu Üni-
versitesi iş birliği ile çok daha farklı 
noktalara gidecektir. Ortak ve yeni 

projeler gündeme gelecektir. Anadolu 
Üniversitesinin 30 yıllık tecrübesinin 
yanı sıra Devlet İdarecilik Akademisi-
nin konumunu düşünürseniz 2 lider 
kurumun bir araya geldiğini söyle-
yebiliriz. Bir tanesi Azerbaycan’ın en 
prestijli kurumu bir diğeri ise dünya-
da ve Türkiye’de Açıköğretim Sistemi 
konusunda marka olmuş bir kurum-
sal yapı. Bundan sonra iki kurumun 
birlikte yapacağı projelerle birlikte 
çok daha iyi sistemler geliştirilecek-
tir.”  

Muhtar Hüseyinov, ziyaret süresin-
ce Anadolu Üniversitesi Açıköğretim 
Sisteminin uygulama alanlarını ye-
rinden takip etti. Bağlantılı birimlerle 
koordineli bir şekilde gerçekleştirilen 
sunumlara katılan Hüseyinov, ilk ola-
rak AÖF Dekanlık Toplantı Salonu’n-
da Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Aydın 
Ziya Özgür ve Açıköğretim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Kerim Banar’ın Açı-
köğretim ile ilgili sunumunu izledi. 
Toplantıda Hüseyinov’a Açıköğretim 
Sistemi tanıtıldı ve işleyişi ile ilgili bil-
giler aktarıldı. 

Kitap Tasarım, Bilgisayar Destekli 
Eğitim Birimi, Test Araştırma Birimi, 
Akademik Danışmanlık Merkezi, Mat-
baa, TV Yapım Merkezi ile Bilgisayar 
Araştırma ve Uygulama Merkezini ge-
zen Hüseyinov, sınav sistemi, kitapla-
rın basım aşamaları, sınav organizas-
yonu konularında bilgi aldı.

Açıköğretim Azerbaycan’a model olacak

Araştırma için 
Azerbaycan’dan 
geldi

Gökan AKKURT

n Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölü-
mü, Side Kazı Başkanı Prof. Dr. Hüse-
yin Sabri Alanyalı ve Doç. Dr. Feriştah 
Alanyalı ile birlikte 2,5 aydır Side Antik 
Kent’te yürüttüğü kazı çalışmalarını 
tamamladı. Antik Kent’te restorasyon 
ve konservasyon çalışmalarının süre-
ceğini belirten Prof. Dr. Sabri Alanyalı 
ve Doç. Dr. Feriştah Alanyalı, Side An-
tik Kent’teki kazı çalışmalarıyla ilgili 
açıklamalarda bulundu.  

Kazı çalışmalarının Avusturya Graz 
Üniversitesi, Münih Arkeoloji Enstitü-
sü ve Gerde Heukel Stiftung’un bilim-
sel katkılarıyla yapıldığına değinen 

Prof. Dr. Alanyalı, bu yılki çalışmalar 
kapsamında Attius Philippus Suru 
çevresinde kazı yaptıklarını söyledi. 
Antik kentte bu yıl 3 önemli çalışma-
ya imza attıklarını belirten Alanyalı 

“Çalışmalarımızda MS 5’inci yüzyıla 
ait önemli bulgulara ulaştık. Tapınak-
lar bölgesinde de 2013 yılında resto-
rasyon projesi hazırlandı. Yine proje 
kapsamında tapınaklar bölgesinde 

Antalya Valiliğinin desteğiyle uygu-
lama çalışmalarına başladık. Proje 
tamamlandıktan sonra alan düzenle-
mesi yapılarak ziyarete açılması plan-
lanıyor.”  dedi.

Üniversitemiz 
tarihi mirası 
aydınlatmaya 
devam ediyor

Muhtar Hüseyinov ziyareti kapsamında Rektör Prof. Dr. Davut 
Aydın, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Aydın Ziya Özgür, Prof. Dr. 
Naci Gündoğan, AÖF Dekanı Prof. Dr. Kerim Banar ve AÖF Dekan 
Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Sinan Aydın ile  görüşmeler gerçekleştirdi.
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n Öncelikle isminden başlamak isti-
yorum. Marsel ne demek?

Özel bir anlamı yok aslında, Fran-
sa’da bir şehir ismi olan Marseil-
le’den  geliyor

n Çocukluğun nasıldı? Tenise nasıl 
başladın?

6 yaşındayken Özbekistan’da baş-
ladım tenis oynamaya. Hobi olarak 
başladı tabii her şey.  Bir süre sonra 
baktım, okulun dışında tüm vaktimi 
tenise veriyorum. Sonra yavaş ya-
vaş turnuvalara katılmaya başladım 
küçük yaş gruplarında. İçimdeki te-
nis oynama duygusunu fark ettim. 
Okulu ikinci plana aldım, üniversite 
hayatını ve olabileceğim diğer bütün 
meslekleri bir kenara bırakıp tenise 
adadım kendimi.

n 2006 yılında profesyonel oldun ve 
senin için yeni bir pencere açıldı? Ne 
gibi farklılıklar oldu hayatında?

Tabii öncelikle hayat tarzım biraz 
daha değişti, sürekli seyahat ediyo-
rum, 20 yaşından beri her hafta fark-
lı bir yere gidiyorum. Mesela geçen 
hafta İstanbul’daydım, şimdi Eski-
şehir’deyim, gelecek hafta  Kazakis-
tan’a gideceğim.  Dünya’da üç aşağı 
beş yukarı gitmediğim yer kalmadı.  
Tenis sayesinde çok insanla tanış-
tım, çevrem çok gelişti ve her şeyden 
önemlisi sürekli yarışıyorum, büyük 
bir heyecanın içerisindeyim bu he-
yecan benim için çok önemli.

n 2007 yılı senin için nasıldı? Yakla-
şık 1000 sıra atlayıp, Dünya 321’in-
cisi oldun ne oldu da bir anda b u 
büyük ivmeyi yakala-
dın?

Ben de kendim-
den o kadar büyük 
bir başarı beklemi-
yordum, bir anda 
zıpladım. Bu Eskişe-
hir’deki turnuva sevi-
yesinde bir Challanger’da 
final oynadım, bir kaç tane Fu-
tures Turnuvası kazandım, sonra 
gerisi geldi.

n  2010 da Wimbledon’da Marcos 
Daniel’i 2-0’dan 3-2 öne geçerek yen-
din. O maç Ntv spor’da canlı olarak 
yayınlandı. Yıllar yılı farklı kanal-
larda yabancı oyuncuları seyreden 
Türk tenisseverler için şölen hava-
sında bir maç olmuştu. Kazanabile-
ceğimizi gördük o maçla, nasıl bir 
maçtı ?

O maça iyi başlayamadım, 2-0 ge-
riye düştüm, hatta artık kaybediyor 
gibiydim ama bir anda ucundan 
döndü. O maçta kazanmayı çok is-
tedim, inanmasaydım kesinlikle bir 
şansım yoktu.

n 2012 yılında bir hoca değişikliğine 
gittin, neden yaptın bu değişikliği?

Bence çok normal bir karar bu. 
Öncesinde 5 sene Can hocayla ça-
lışmıştım.  Sadece bir değişiklik iste-
dim, zaten Erhan hocayla daha önce 

çalışıyorduk millî takımlarda Davis 
Cup turnuvalarında. Kendisi benden 
sonra gelmiş geçmiş en iyi Türk te-
nis oyuncusu hem de. Onunla iyi bir 
uyum yakaladık, çok memnunum.

n Nasıl bir ekiple çalışıyorsun 
peki?

Bir yaşam koçum var, Taylandlı 
bir fitness antrenörüm var ve Erhan 
hoca var tabii. İnsanlar sadece kort-
ta Marsel’i biliyor aslında büyük bir 
ekip var arka planda. Annem var her 
şeyden önce, sponsorlarım var bize 
destek olan.

n Çağla Büyükakçay ‘Pek çok şeyi 
kendi kendime keşfediyorum. Keşke 
yol gösteren birileri olsaydı demiş’  

Sende de aynı durum var mı? 
Senden önce bu yollarda yü-

rümüş birileri olsaydı nasıl 
olurdu?

İllaki bana katkısı olurdu büyük 
ağabeylerim, bana yol gösterenler 
olsaydı, ben şu anda hep rekorlar 
peşindeyim, ilkleri başarmaya çalı-
şıyorum.

n Millî takımdaki genç oyuncular 
hakkında ne düşünüyorsun. Mesela 
Eskişehir Cup’taki ilk eleme turla-
rında Efe Yurtaçan’ı izledik. Senden 
sonrası için bir veliaht görüyor mu-
sun?

Bir çok genç yetenek var ama çok 
çalışmaları lazım.  1-2 yıl içerisinde 
bekleyip göreceğiz. ATP sıralama-
sında ilk 100’leri zorlayacak bir isim 
söyleyebilmek zor şu anda bana 
göre.

n Tenis tamamen iyilere karşı oyna-
yarak gelişen bir oyun. Marsel kimle 

antreman 
yapıyor, bu 
ülkede ona 
bir şeyler 
ö ğ r e t e c e k 
kim var me-
rak ediyo-
rum?

Ben şu 
anda yurt dı-
şında yaşıyorum. O zamanlarda hep 
iyi oyuncularla idman yapmaya ça-
lışıyorum. Ama Türkiye’de kaldığım 
sürede fitnesse yönelik çalışıyorum. 
Fizik ve kondüsyonuma odaklanı-
yorum, üst seviyelere çıkmaya ça-
balıyorum çünkü her zaman güçlü 
olmam lazım.

n Bir tenisçi olarak nasıl yaşıyorsun, 
normal insanlar gibi bir hayatın yok-
tur sanırım?

Tüm gün idman yapıyorum diyebi-
lirim. Öncelikle güne koşuyla başlıyo-
rum artık buna bünyem alıştı başka 
türlü uyanıp kendime gelemiyorum. 
Sabah 6’daki koşudan sonra kah-
valtı yapıyorum. Fitness idmanıyla 
devam ediyorum. Saat 11’de korta 
çıkıyorum, genelde 2 saat çalışıyo-
rum, sonra 2’nci idmanı saat 17’de 
yapıyorum. Ben bu hayatı seviyo-
rum, normale göre çok değişik gele-
bilir, kolay değil aynı zamanda güzel 
bir hayat. Biraz önce de söylediğim 
gibi sürekli seyahat ediyorum, 
yeni yerler görüyorum. 

Sevmeden bu şekilde yaşa-
yamazsınız. Bence zaten her insan, 
her branşta ne iş yapıyorsa yapsın, 
işini sevmeli.

n Senin için all-around-player olarak 
oynamaya çalışıyor, bir yönde ken-
dini geliştirmeye odaklansa sırala-
mada kendisine büyük fayda sağlar 
deniliyor, katılıyor musun buna?

Şu anda zayıf noktam yok diye-
bilirim. Her zeminde aynı şekilde 
oynayabiliyorum. Sadece mental 

anlamda daha iyi olabilirim. Çünkü 
oyunda bir vakit gelir, taktik, teknik, 
fiziksel güç devreden çıkar beyin ha-
kimiyeti alır. O anlarda mental sevi-
yesi yüksek olan kazanır.

n İngilizler Andy Murray’ı yenildi-
ğinde İskoç, yendiğinde ise  Britan-
yalı olarak itham ederler. Marsel 
kazandığında millî gurur, kaybetti-
ğinde Özbek diyor mu sence Türk 
halkı?

Yok yok, o anlamda hiç negatif bir 
tepki görmedim Türkiye’de.

n Peter Bado gibi bir yazar senin 
için; Marsel her elit sporcunun gör-
düğü bir gerçeği görüyor. Teniste 
100’lü sıralamalar yükseldikçe iler-
lemeniz zorlaşır. Çünkü o seviyede-
ki oyuncular çok zor açık verirler. 
Onun bir Türk sporcu için yazı yaz-
mış olması bile bir gurur, sen katılı-
yor musun?

İlk 100’e girdikten sonra ilerlemek 

gerçekten çok zor. Birçok etmen dev-
reye giriyor ve hepsini sağlamanız, 
mükemmelliğe doğru adımlar atma-
nız gerekiyor. Ne diyeyim, kendisi 
çok haklı.

n Futbolla aran nasıl ? Hak ettiğin-
den fazla değer görüyor mu sence 
ülkemizde? O kadar futbol izlenece-
ğine, biraz da tenis izlense dediğin 
oluyor mu?

Çok izleyemiyorum, zaman bu-

lamıyorum ama genel olarak takip 
ediyorum. Özellikle Şampiyonlar 
Ligi maçlarını izlemeye çalışıyorum. 
Tenis kültürü ile ilgili bir durum söy-
lediğin. Maalesef, ülkemizde tenis 
kültürü yok, tersi olsaydı çok farklı 
olurdu. Sadece tenisle de sınırlama-
mak lazım tüm amatör branşlar için 
geçerli bir durum bu. Zamanla gelişe-
cek, oturacak bir şey bu, sabretmek 
lazım.

n Türkiye’de altyapılarda oynayan 
birçok tenisçi var. Profesyonelleş-
meye giden yolda neler yapmaları 
gerekiyor?

Kendilerini tamamen spora ve te-
nise versinler. Okulu bıraksınlar, oku-
masınlar demiyorum. Okul dışındaki 
tüm zamanlarını tenise ayırsınlar 
fedakârca. Şunu da unutmamalılar; 
çoğu sporcunun eğitim hayatı kesin-
tiye uğramıştır, eğitimle profesyonel 
sporu beraber yürütmek çok zordur. 
Bence sporda yapılan kariyer bir nevi 
akademik kariyer sayılabilir. Çünkü 
bir konuda kendinizi derinlemesine 
geliştirmiş oluyorsunuz. Bunun dı-
şında inanmaları lazım, başaracak-
larına tam olarak inanmıyorlarsa o 
yola hiç girmesinler.

n Senin için ülkemizde tenis dersi 
vermeden geçinebilen tek raket de-

niliyor. Sponsor durumun nasıl?
Bu konuda şanslıyım demiyo-

rum çünkü ben bir şeyler başar-
dım ve destek gördüm. Şu anda 
Turkcell ve Türkiye Tenis Fede-
rasyonu benim sponsorlarım, 
beni destekliyorlar. Bundan 
sonra iş korta kalıyor. Çok iyi 
oynamanız gerekiyor. İyi veya 
kötü gününüzde olabiliyorsu-
nuz, ben de hep o iyi günlerimi 

yakalamaya çalışıyorum işte.

n Tenis sonrası için ne düşünü-
yorsun? Senin gibi bir tecrübe bir 
tenis akademisi kurup ülkemizdeki 
genç sporculara öncülük etse kimse 
şaşırmaz sanırım. Var mı böyle bir 
düşüncen?

Evet, kesin olmamakla beraber 
öyle bir düşüncem var ama şu anda 
çok erken. En az 10 yıl daha oyna-
mak istiyorum, 35’lere kadar. Sonra-
sı için olabilecek bir şey ama.

n Son olarak Eskişehir’i nasıl bul-
dun, nasıl bir tenis ortamı var?

Çok güzel bir şehir, ilk kez geldim 
ama çok sevdim gerçekten. Üniver-
sitenin çok modern bir hâli var, yeşil 
alanlar çok ve iç açıcı. Umarım farklı 
turnuvalar oynanmaya devam eder 
Eskişehir’de.

antreman 
yapıyor, bu 
ülkede ona 
bir şeyler 
ö ğ r e t e c e k 
kim var me-
rak ediyo-
rum?

anda yurt dı-
şında yaşıyorum. O zamanlarda hep 
iyi oyuncularla idman yapmaya ça-
lışıyorum. Ama Türkiye’de kaldığım 
sürede fitnesse yönelik çalışıyorum. 
Fizik ve kondüsyonuma odaklanı-
yorum, üst seviyelere çıkmaya ça-
balıyorum çünkü her zaman güçlü 
olmam lazım.

n 

normal insanlar gibi bir hayatın yok-
tur sanırım?

“2013 Eskişehir 
Türk Dünyası 
Kültür Başkenti” etkinlikleri 
çerçevesinde Türkiye Tenis 
Federasyonu ile ortaklaşa 
gerçekleştirilen Challenger 
Tour Eskişehir Cup Tenis 
Turnuvası’nda tenis dünya-
sının önde gelen raketlerini 
Üniversitemiz ağırladı. 27 
Eylül 2010’da Dünya Erkekler 
Tenisi (ATP) sıralamasında ilk 
100’e giren Türk tenisçi olma 
başarısı gösteren millî tenisçi 
Marsel İlhan’la keyifl i bir 
söyleşi gerçekleştirdik.

Muhammed 
Sezer KIZILATEŞ
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Meral TOSUN

n Anadolu Üniversitesi Çocuk Eğitimi 
Uygulama ve Araştırma Merkezi (Ço-
cuk Üniversitesi) ilk mezunlarını üni-
versitelere göndermeye başladı. 2013 
yılında üniversite sınavlarında üstün 
başarı gösteren Kutlu Şahbaz, Hacet-
tepe Üniversitesi Nükleer Araştırma 
Mühendisliği Bölümünü kazandı. Ço-
cuk Üniversitesinin hazırlık çalışmala-
rından bugüne kadar birlikte olduğu 
ilk öğrencisi Kutlu Şahbaz, bir üniver-
siteli ve yakın geleceğin mühendisi 
olarak, Fen Fakültesi Dekanı ve Çocuk 
Üniversitesi Müdürü Prof. Dr. Ertuğrul 
Yörükoğulları’nı ziyaret etti. 

Nükleer Araştırma Mühendisliği 

Bölümünü tercih eden Şahbaz, bilim 
insanı kimliğine sahip çıkarak, fizik 
alanında kendini yetiştirmek istediği-
ni ve bu hedefte Anadolu Üniversitesi 

Çocuk Üniversitesi programlarının 
çok etkili olduğunu belirtti. Ülkemiz-
deki eğitim sisteminin standartlardan 
kurtulamayan ve kalıplaşmış yapısını 

her platformda eleştiren Kutlu Şah-
baz, fikirlerinin ve düşüncelerinin 
özgür bırakılmasını istediğini, Çocuk 
Üniversitesi programlarında aklından 
geçenleri rahatlıkla ifade edebildiğini 
ve dinleyenlerin de bu düşüncele-
ri saygınlıkla paylaştıklarını anlattı. 
Böylelikle bilimsel kalitenin ve ya-
ratıcılığının arttığını, aynı zamanda 
çevresindeki katılımcılara da ilham 
verdiğini dile getiren Şahbaz, Çocuk 
Üniversitesi çatısı altında geliştirdiği 
düşüncelerini, profesyonel nitelikte 
bilimsel projeler yapısında öncelikle 
Nükleer Araştırma Mühendisliğine ve 
daha sonra uluslararası platformlara 
taşımayı hedeflediğini söyledi. 

Çocuk Üniversitesinden mühendislik fakültesine...
Göze ÇİÇEK

n Bilimsel Araştırma Projeleri kapsa-
mında, Tarih Vakfı ve Ekin Grubu’nun 
kurumsal danışmanlığında hazır-
lanan “Türkiye Turizmi Sözlü Tarih 
Araştırması”nın Bodrum görüşmeleri 
tamamlandı. Temmuz ve Ağustos ay-
larında Bodrum turizminin gelişimine 
tanıklık etmiş 22 kişi ile ses ve görüntü 
kayıtlı 27 saatlik görüşme gerçekleşti-
rildi. Çalışmada Bodrum’un kültürü, 
ekonomisi ile sosyal yapısı üzerindeki 
etkileri ve sonuçlarının ortaya çıkarıl-
masına yönelik konular araştırılırken, 
görüşme yapılan kişilerden çok sayıda 
basılı doküman da arşivlenmek üzere 
derlendi. 

Araştırma ile Cumhuriyet Döne-
mi’ndeki turizm hareketlerinin sözlü 
tarih yöntemiyle kayıt altına alınması 
amaçlanıyor. Bodrum görüşmeleri, 
Üniversitemiz öğretim elemanların-
dan Öğr. Gör. Aysel Yılmaz, Öğr. Gör. 
Duygu Yetgin, Öğr. Gör. Dönüş Çiçek 
ve Arş. Gör. Ebru Zencir tarafından 
gerçekleştirildi. 

Görüşmelerde ayrıca Ali Uslu, 
Bülent Şenol, Cemile Acar, Erdoğan 
Yaşyerli, Erman Aras, Hasan Subaşı, 
İsmet Cengiz, Mehmet Fidan, Mehmet 
Helvacıoğlu, Mehmet Yavaş, Mustafa 
Danacı, Mustafa Paşalı, Oğuz Alpözen, 
Oktay Alpin, Ömer Aras, Recep Cingöz, 
Sami Akbaş, Serdar Eskitürk, Tevfik 
Uslu, Tuğrul Acar, Tuncer Ergünsu ve 
Vedat Zencir görev aldı.

Burak ACAR

n Anadolu Üniversitesi, 2-6 Eylül gün-
leri arasında kayıtlarını yaptıran yeni 
öğrencilerine kolaylık sağlamak ama-
cıyla bir kez daha tren garı ve otobüs 
terminalinde kayıt danışma masaları 
oluşturdu. 8.30-17.30 arasında hiz-
met veren kayıt danışma masaların-
da öğrenciler kayıt işlemleri, barınma 
ve ulaşım konularında bilgi sahibi 
olurken aynı zamanda kendileri için 
hazırlanan tanıtım dosyalarını aldı. 
Öğrenciler ve aileleri her yıl olduğu gibi 
yine Anadolu Üniversitesi tarafından 
Yunus Emre Kampüsü, İki Eylül Kam-
püsü ve Porsuk Meslek Yüksekokulun-
daki kayıt birimlerine ücretsiz olarak 
servislerde ulaştırıldı. 

Basın ve Halkla İlişkiler Müdürü 
Yrd. Doç. Dr. Berrin Özkanal “Yeni 
gelen öğrencilerimize nerelerde kayıt 
yaptıracakları (ilgili fakülte, yükseko-
kul ve meslek yüksekokulu), barınma 
sorunlarını nasıl çözümleyebilecekleri 
(Üniversitemiz Psikolojik Danışma ve 
Rehberlik Merkezi)  ve kesin kayıt için 
gerekli olan belgelerin bulunduğu bil-
gilendirme yazıları ile yardımcı olduk. 
Kayıt danışma masalarında ayrıca Ba-
sın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğünden 
görevli bir kişi ile fakülte/yüksekokul/
meslek yüksekokullarında bir idari 
ve bir akademik personel öğrencilere 
yardımcı olmak amacıyla görev aldı. 
Üniversitemiz Lojistik İşletme Müdür-
lüğü de araçlarıyla öğrencilerin farklı 
kampüslere taşınmasında destek 
sağladı.” dedi.

Global 
kampüse 
hoşgeldiniz!

Bodrum’da 
turizm tarihi 
kayıt altında

Irmak DAĞ

n Halk Dansları Topluluğu, 6-18 Ağus-
tos günleri arasında İtalya, Apiro, 
Terceirra Uluslararası Halk Dansları 
Festivali'ne katılarak en başarılı perfor-
mans grubu seçildi. 

Arjantin, Kenya, Polonya, Rusya, 
Portekiz, İtalya ve Martinique olmak 
üzere 8 ülkenin katıldığı festivale Tür-
kiye’yi ve Anadolu Üniversitesini tem-
silen katılan Halk Dansları Topluluğu, 
yakın şehirlerde de olmak üzere pek 
çok temsil gerçekleştirdi ve 7 bin civa-

rında seyirciye ulaştı.  
Diğer ülkelerle de kültür alışverişin-

de bulunulan festivalde, dans ve mü-
zik dışında yöresel yemek tanıtımları 
da yapıldı. Her ülkenin kendi yöresel 
yemeklerini sunduğu etkinliklerde, 
üniversitemizin Halk Dansları Toplulu-
ğu ise mantı yaparak büyük ilgi gördü. 

Festival Komitesi tarafından en ba-
şarılı performans grubu seçilen Halk 
Dansları Topluluğu, festival sonunda 
özel bir temsil hazırlayarak Gaziantep 
yöresi dansları sergiledi.

Halk Dansları Topluluğumuz “En İyi Performans Ödülü” aldı

Haber Merkezi

n Türkiye Endüstri Mühendisliği Öğ-
rencileri tarafından yürütülen ve her yıl 
farklı bir üniversitenin ev sahipliğinde 
gerçekleşen Türkiye Endüstri Öğren-
cileri Buluşması’nın (TEMÖB) 36’ncısı  
Üniversitemiz Endüstri Mühendisliği 
Kulübü tarafından 9-11 Eylül günlerin-
de düzenlendi.  Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezinde başlayan organizasyonun 
açılışına Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Naci Gündoğan, Mühendislik Fakülte-
si Dekanı Prof. Dr. Tuncay Döğeroğlu 
ve Türk Dünyası Kültür Başkenti 
Ajansından Hakan Ergün de 
katıldı.  

Kulüpler Göz Dolduruyor

Açılış konuşmasını yapan 
Anadolu Üniversitesi 
Endüstri Kulü-
bü Başkanı 
Yılmaz Onat, 
T E M Ö B ’ ü n 
yaklaşık 20 
yıldan beri 
devam etti-

ğini belirterek  etkinliğin katılım ve içe-
rik açısından Türkiye’nin en istikrarlı 
ve en büyük öğrenci organizasyonu 
olduğunu söyledi.

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Naci Gün-
doğan son 4 yılda yaklaşık 50’ye yakın 
öğrenci kulübünün bilimsel, sanatsal  
ve sportif etkinliklerin içinde olmasının 
ve bu tür buluşmaları düzenlemesinin 
kendilerini çok mutlu ettiğini söyledi. 
Gündoğan öğrenci kulüplerinin faali-
yetlerinin  göz doldurucu nitelikte ol-

duğunu kaydetti. 
Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Tuncay  Döğeroğlu da Türkiye’deki 
Endüstri Mühendisliği öğrencileri buluş-
masının 1996 yılından beri devam eden 
bir etkinlik olduğunu ve yılda iki kez 
gerçekleştirildiğini kaydetti.  36’ncısının 
Anadolu Üniversitesinde gerçekleştiği 
etkinliğin daha önce de 22’ncisine ev 
sahipliği yaptığımızı söyleyen Prof. Dr. 
Tuncay Döğeroğlu, TEMÖB’ün  Türki-
ye’nin en büyük öğrenci etkinliği olarak 

anıldığını söyledi.  
Endüstri Mühendis-

liği Kulübü Danışmanı 
Doç. Dr. Mehmet Başar 
ise “Avrupa Parlamen-

tosunun almış olduğu ve 
konseyinin anah-

tar yeterlilik-
ler tavsiye ka-

rarlarında 
da belir-

tildiği 
g i b i 
g e n ç 
insan-

ların yaratıcı beyinlerini harekete ge-
çirmek ve bu yeterliliklerden inisitiyatif 
almalarına yardımcı olmak temel hedef-
tir.” dedi. Başar, buluşmanın Endüstri 
Mühendisliği öğrencilerinin kendi yaratı-
cılıklarını ortaya koymak ve sektör tem-
silcileri ile tecrübe paylaşmaları amacı ile 
düzenlendiğini kaydetti. Başar, bundan 
sonra da mühendislerin bir arada olma-
sını sağlayacak bu tür organizasyonların 
devam etmesini dilediğini belirtti.

Etkinliğin ilk günü “Operasyonel Mü-
kemmellik/Yalın Değişim Yönetimi Yaza-
rı Lütfi Apilioğulları, Sabancı Üniversitesi 
Öğretim Görevlisi ve Köşe Yazarı İlker Bir-
bil, Managing Partner&Creative Director, 
Klinik Sosyal Medya Ajansından Çiğdem 
Özkan ve secretcv.com Eğitim Danışma-
nı Erim Hısım birer konuşma yaptı.

İkinci gün ise HP Türkiye Genel Müdü-
rü Serdar Urçar,  Ford Kocaeli Fabrikası 
Genel Müdürü Cem Temel, bigumigu.
com Kurucu Genel Müdürü Yalçın Pem-
becioğlu, Eczacıbaşı Yapı Malzemeleri 
ve Ürün Geliştirme Müdürü Vedat Sa-
rıgöl ile Hisarlar Yönetim Kurulu Üyesi 
Haluk Selvi öğrencilerle bir araya geldi. 

Endüstri Mühendisliği öğrencileri buluştu

Prof. Dr. Naci 
Gündoğan

Prof. Dr. 
Tuncay Döğeroğlu

Doç. Dr. 
Mehmet Başar
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   Eskişehir‛in
  sevdiğiniz ve 
  sevmediğiniz 
özellikleri neler?

Şehir üniversite öğrencileri 
için rahat ve kolay bir şehir. 
Ulaşım çok basit, çoğu yer 
yürüyüş mesafesinde. İklimi 
çok kötü bence.  Soğukluğu 
çok soğuk, sıcaklığı çok sıcak. 
Eskişehir’in sevmediğim diğer 
bir yanı ise barlar sokağı. 
Bu sokak üniversitelilerin 

uğrak yeri hâlinde. İçki kültürü abartılmış hâlde. Bu kültürün 
üniversitelileri yozlaştıran bir durum olduğunu düşünüyorum.

Eskişehir’den genel olarak 
memnunum. İstediğim bölüm 
buradaydı. Genç nüfus 
fazla olduğundan rahat 
hareket edilebiliyor. Arkadaş 
ortamı gayet iyi ve şehirde 
gezmekten sıkılmıyor insan. 
Sürekli yapacak farklı şeyler 
bulunuyor. Kış mevsiminde 
havalardan dolayı pek dışarı 

çıkılmasa da yaz mevsiminde bunun acısını çıkarıyoruz. Yaz 
mevsiminde şehrin havasını çok seviyorum. Geceleri hiç 
bunaltıcı değil ve yapılabilecek pek çok seçenek var. 

Filiz İrem Özbaş
Güzel Sanatlar Fakültesi

Eskişehir benim ikinci 
memleketim. Beş yılımı 
burada geçirdim. Eskişehir 
aşığıyım diyebilirim. Yılmaz 
Büyükerşen’i de çok 
seviyorum. Bizlere rüya gibi 
bir kent yarattığı için çok 
teşekkür ediyorum. Şehirdeki 
her alanda öğrenciler de 
ayriyeten düşünülüyor. 

Meryem Güzel 
Eğitim Fakültesi

Eskişehir’in kış aylarını 
sevmiyorum. Ayaz 
soğuğunda bir hayat 
sürdürmek çok zor. Şeker 
fabrikasının şehre yaydığı 
o dayanılmaz koku şehrin 
bütün güzelliklerini 
gölgelendiriyor bence. 
Eskişehir’in gece hayatını 
ve öğrenciler için biçilmiş kaftan oluşunu çok seviyorum. 
Üniversitelerinin ve fakültelerinin imkânlarıyla tam bir öğrenci 
cenneti olmasını sağlıyor. 

Çağrı Yalçınkaya
Edebiyat Fakültesi

Kiraların fazla olduğundan 
dolayı ev sahiplerini fazla 
sevmiyorum. Şehirde altyapı 
hizmetleri yetersiz; her yere 
aynı önem verilmiyor. Tramvay 
fi yatlarını öğrenciler için 
pahalı buluyorum. Öğrencilerin 
sayısının fazla olmasına 
rağmen her zevke hitap eden 
aktiviteler az. Porsuk çevresindeki dilencilerden çok rahatsız oluyorum 
ve sayılarını fazla buluyorum. Uçakların gürültüsü Eskişehir’in olumsuz 
yönlerinden biri. İyi yönleri olarak Eskişehir’in öğrenci şehri olmasını 
seviyorum. Şehirdeki öğrencilere karşı tutumunu beğeniyorum. 
Üniversitemizin yemekhane fi yatlarını seviyorum. Ulaşım büyük 
şehirlere göre daha rahat. Ayrıca belediye başkanımızı çok seviyorum.

Mehmet Şahin
Edebiyat Fakültesi

Eskişehir’de çöp kovaları yeterli 
derecede yok. Saat 10’dan sonra 
çoğu yer kapanıyor. Şehirde farklı 
takım taraftarlarına hoş gözle 
bakılmıyor. Tramvay, otobüs ve 
minibüs ücretleri çok pahalı. 
Kitapçıların sayısını yeterli 
görmüyorum. Gece dışarı çıkılsa 
bile sokaklar çok güvenli. Giyim 
konusunda da çok rahatız. İstediğimizi giyebiliyoruz. Ev yemekleri 
satan restoranlar fazla ve fi yatları da uygun. 

Merve Ural
Turizm Fakültesi

Eskişehir’in en çok Ankara’ya 
yakın oluşunu seviyorum. Bir 
buçuk saatte ailemin yanında 
olabilmek çok olumlu bir durum. 
Ayrıca şehir olarak da güzel ve 
eğlenceli bir şehir. Öğrencilere 
yönelik olumlu yönleri fazla. 
Yılmaz Büyükerşen sağ olsun… 
Sevmediğim yönleri az da olsa 
var. Mesela öğrencilerin oturduğu yerlerdeki kiraların fazla olması 
biz öğrencileri çok zorluyor. Bir de yerli halkın öğrencilere düşman 
olduğunu düşünüyorum. 

Gizem Özyaşar
Güzel Sanatlar Fakültesi

İlk geldiğim yıllarda âdeta 
sudan çıkmış balık gibiydim. 
Ayvalık gibi bir sahil 
kasabasında büyüdüğümden 
Eskişehir bana New York 
gibi gelmiştir. Zamanla bu 
eğlenceli gençlik şehrin 
büyüsüne kapıldım ve 
son senemde bu şehrin 
kurdu oldum. Aktiviteler, 
eğlence mekânları ve çeşitleri imkânlarını geldiğim şehirle 
kıyaslayamam bile. Ama insanları tanıdıkça şehir dar gelmeye 
başladı. Artık Eskişehir’den daha büyük bir şehre gitmek 
istiyorum. Zamanla keşfedilecek şey kalmıyor. Şehrin en 
sevdiğim yönü ise eğlenceli ve güzel bir gençlik şehri olması.

Umut Şen 
İletişim Bilimleri Fakültesi

Eskişehir’in en sevdiğim 
yönü küçük bir coğrafyaya 
sahip olması. Bu sayede 
ihtiyacımız olan her yere 
kolaylıkla ulaşabiliyorsunuz. 
Ayrıca parklarının çok olması 
doğayla iç içe olmasını 
sağlıyor. En sevmediğim yönü 
ise dayanılmaz uçak sesleri… 

Trafi ği rahatlatmak için kullanılan tramvay fi yatları öğrenciler için 
pahalı. Mantık güzel ama uygulama yetersiz.

Nejla Mersin
Hukuk Fakültesi

Eskişehir’i çok beğenmiyorum. 
Öğrenci şehri diyorlar ama pek 
de iç açıcı bir ortamı yok. O 
kadar para vermemize rağmen 
yaşadığımız evler çok küçük 
ve kullanışsız. Kombilerin 
yattığımız odalarda bulunması 
bizi çok rahatsız ediyor. 
Beğendiğim yönü ise arkadaşlık 

ve dostluklar çok güzel. Öğrencilerin sayısının fazla olması daha 
samimi bir ortam yaratıyor. Yerli halkın biz öğrencilere karşı ön yargılı 
olduklarını düşünüyorum.

Mete Ok
Eskişehir Meslek Yüksekokulu

Yerli insanların bir kısmı hâlâ 
kasaba kafasında.  Bisiklet 
kullanımı yaygın olmasına 
karşın saygı yok ve bisiklet 
için yeterince çalışma yok. 
Kira fi yatları öğrenci için fazla 
problem. Şehrin sevdiğim 
yanları ise yaşanması kolay bir 
şehir; özellikle de bir öğrenci 

için. Eğlenceye yönelik seçenek çok. Geneli itibarıyla güzel ve 
yeşil bir şehir. 

Görkem İsmail Öztürk
İktisadi ve İdari Bilimler FakültesiEskişehir’in sevdiğim yönleri 

sevmediğim yönlerinden 
daha fazla. Öncelikle 
öğrenciler için çalışma 
alanları ve fırsatları çok 
geniş. Okul saatlerimizin 
dışında çalışıp harçlığımızı 
rahatlıkla çıkarabiliriz. Kiralar 
bazı yerlerde fazla olmasına 
rağmen bazı yerlerde de çok 

uygun. Eğlence merkezlerinde güvenliğin yüksek olması çok 
güzel bir şey; özellikle de geç saatler için. Sevmediğim yönü ise 
denizi olmaması. Bence çok güzel bir şehir ama bir de denizi 
olsaydı mükemmel olurdu. 

Funda Poyraz
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

Şeyda Tunç
Edebiyat Fakültesi

Eskişehir’de ulaşım 
sıkıntısı yaşamıyoruz ama 
biletlerin fi yatı öğrenciler 
için pahalı. 50 kuruş olsa 
iyi olur. Üniversitemizin 
bize vermiş olduğu 
imkânlar bizi tatmin 
ediyor. Eskişehir’de 
yapılan parklar bizlere 
gezme olanağı sağlıyor. Bu sebeple öğrenciler, aileler boş 
zamanlarında buralarda hoş vakit geçirebilirler. Benim için 
öğrenciler için barlar sokağının olması gerçekten çok güzel 
fakat sokağın tamamen trafi ğe kapatılması düzen açısından 
daha iyi olur. 

Murat Aslım
Eğitim Fakültesi

5 senedir Eskişehir’deyim. 
Bu zaman içinde Eskişehir’in 
bir çok sevdiğim yönleri 
oldu. Fazlaca parklara sahip 
olması bizlere değişik yerler 
gezme olanağı sağlıyor. 
Ankara’da yaşadığım 
için tren imkânlarını çok 
beğeniyorum. Hızlı tren 

sistemi başladıktan sonra yolculuk yapmak eziyet olmaktan 
çıktı. Ayrıca daha uzak şehirlere gitmek için bir uçak pistinin 
olmaması şehir için bir eksiklik. Hem uçak yolculuğunu 
kullanamayıp hem de uçak sesinden rahatsız olmak kötü bir 
durum bence.

Ebru Türkileri
İletişim Bilimleri Fakültesi


